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SPRENDIMAS 
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Pakruojis 

 

 

Pakruojo rajono savivaldybės taryba n u s p r e n d ž i a: 

Patvirtinti Pakruojo rajono savivaldybės tarybos kreipimosi į Lietuvos Respublikos Seimą ir 

Vyriausybę tekstą (pridedama). 
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Pakruojo rajono savivaldybė reiškia susirūpinimą dėl esamos padėties šalies sveikatos 

sistemoje ir Pakruojo rajone, nors ir suvokdama šiandieninės sunkmečio situacijos sudėtingumą bei 

įvertindama tai, kad, senstant visuomenei ir brangstant medicininėms technologijoms bei energijos 

ištekliams, išlaidos sveikatos priežiūros sistemoje nuolat didėja.  

Sudėtinga padėtis susidarė viešojoje įstaigoje Pakruojo ligoninėje (toliau ligoninė). Nuo 2009 

m. gegužės mėnesio 10 procentų sumažinus įkainius už paslaugas, o energijos ir kitų išteklių 

kainoms nepakitus, finansinė padėtis ligoninėje dar pablogėjo.  

Šiaulių teritorinė ligonių kasa atsiskaityti su ligonine pradeda tik po 40 dienų, kai pasibaigia 

ataskaitinis mėnuo, todėl sutrinka atsiskaitymai su darbuotojais ir tiekėjais. Tai sukelia didžiulį 

nepasitenkinimą, ypač darbuotojų (dėl vėluojančių atlyginimų).  

Pertvarkant sveikatos įstaigas, numatoma uždaryti Pakruojo ligoninės Chirurgijos skyrių ir 

palikti tik dienos chirurgijos ir reanimacijos paslaugas dienos metu. Esant dabartiniam 

finansavimui, įstaigos metinis finansinis rezultatas minus 200 tūkst. Lt. Uždarius Chirurgijos skyrių, 

jis padidėtų iki 250 tūkst. Lt. Išeitinėms kompensacijoms reikėtų išmokėti apie 500 tūkst. Lt. Be to, 

uždarius minėtą skyrių, nedarbo bei švenčių dienomis ir naktimis ligoninėje nebus budinčio 

chirurgo, todėl tuo metu chirurgo paslaugos gyventojams nebus teikiamos.  

Lietuvos gyventojų vadovų sąjungos pateiktoje informacijoje nurodyta, kad 2010 metų 

Privalomojo sveikatos draudimo fondo biudžetas sumažinamas 725,4 milijono Lt nuo jau 2009 m. 

sumažintų 300 milijonų Lt. 

Manome, kad tokie drastiški žingsniai kaip visos sveikatos sistemos finansavimo ir ligoninių 

paslaugų rajonuose mažinimas yra neapgalvoti, nes nuo to pablogėja gyventojų medicininis 

aptarnavimas. Dėl to išaugs visuomenės nepasitenkinimas. Todėl kreipiamės į Aukščiausiąsias 

šalies institucijas tikėdamiesi geranoriško supratimo. 
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